
In december organiseerde Centraal Orgaan opvang

asielzoekers (COA) en Gemeente Bergen op Zoom een

inloopavond voor omwonenden georganiseerd over de komst

van een asielzoekerscentrum. De avond, onder leiding van

Marlies van Lier, gaf de kans voor inwoners om hun zorgen te

delen, informatie te verkrijgen en bovenal om elkaar te

ontmoeten. De reacties waren over het algemeen positief, en

de sfeer leek vriendelijk en open. De gesprekken waren

constructief. Dit is een stap in de goede richting in het

realiseren van een humane opvang waarbij we aandacht

hebben voor de directe omgeving.

WOORDJE VAN DE WETHOUDER  JOEY VAN AKEN
“Het jaar 2025 is aangebroken, en wat een jaar hebben we

samen achter de rug! Jullie betrokkenheid, frisse ideeën en

onvermoeibare inzet waren daarbij van onschatbare waarde.

Dankzij die gezamenlijke kracht hebben we stappen gezet naar

een toekomst waarin iedereen meetelt en niemand achterblijft.

Van kleine, lokale successen tot grote, structurele

veranderingen: we hebben laten zien dat we samen bergen

kunnen verzetten. We wensen jullie een prachtig 2025 toe, vol

gezondheid, geluk en verbinding. Gelukkig nieuwjaar!”
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WIST JE DAT
…we op 11 januari een nieuwjaarsborrel

hebben met alle leden? Tijdens de

nieuwjaarsborrel is een speciale gast,

kamerlid Mohammed Mohandis.

Mohammed is sinds 2022 Kamerlid en

woordvoerder op het gebied van cultuur,

media en sport. 

…de huisartsenzorg terugkeert voor ruim

5000 inwoners? Goed nieuws want na

een moeilijke periode zonder vaste

huisarts is er nu een belangrijke stap

gezet. We zijn trots op deze stap, maar

er is nog werk aan de winkel want de

komende jaren dreigt een nieuwe

uitdaging: veel huisartsen gaan met

pensioen, terwijl niet iedereen zonder

huisarts al in beeld is.

Afgelopen maand werd Samen VerDelen

georganiseerd. Dit prachtige initiatief is een

hartverwarmend kerstdiner voor mensen die minder te

besteden hebben. Wanneer je het beter hebt dan een

ander, bouw je geen hogere hekken, maar lange tafels.

Onze partijgenote Charlotte Leijs is de drijvende kracht

achter dit bijzondere avondmaal. Samen met vele

vrijwilligers, gulle gevers en betrokken buurtbewoners

bezorgt zij onze inwoners een onvergetelijke,

feestelijke avond vol warmte, saamhorigheid en

gezelligheid. Zij verdient een grote pluim en oprechte

waardering voor haar enorme inzet en liefdevolle

bijdrage aan dit mooie en waardevolle initiatief.

SAMEN VERDELEN 

ONS BURGERLID: CAS RESPEN
Als masterstudent Beleid en Politiek aan de Erasmus Universiteit

Rotterdam en burgerlid voor onze fractie, combineert Cas Respen studie

en politiek, voor een gemeente die hij groener en socialer wil maken. Met

een passie voor zijn portefeuilles, waaronder mobiliteit, start hij vanaf

januari met een onderzoeksstage deelmobiliteit bij de RVO in Utrecht. In

zijn vrije tijd vind je hem vaak met vrienden in de stad, of is hij aan het

gamen op zijn PC. Hij valt daarnaast graag in bij zijn bijbaan bij Lamb

Weston, in de Theodorushaven. 
Burgerlid Cas Respen

Foto genomen tijdens de fractievergadering


